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Plats och tid Norrtäljesalen och via Microsoft Teams onsdagen den 5 oktober 2022 kl. 
14-15.55 
 
Beslutande ledamöter i Norrtäljesalen 
Patrik Dahl (C), ordf 
Kenneth Hagström (M) 
Gustav Palm (M) 
Katrine Mattsson (S) 
Marie-Louise Asp (S) 
Leif Bertilson (SD) 
Bo Jirsjö (SD), tj ers 
 
Beslutande ledamöter via teams 
Ann-Charlotte Lindblad Söderman (M) 
Sören Forslund (M) 
Peter Cederholm (C) 
Karin Beronius (L) 
Louise Fredriksson (L) 
Ingrid Markström (S) 
Catharina Erdtman (S) 
Anja Skogberg Lundin (MP) 
Björn Rudolfsson (ROOP) 
 
 
Ersättare via Teams 
Stefan Törnkvist (C) 
Peter Appelgren (S) 
 
Övriga närvarande i Norrtäljesalen 
Agneta Brus, verksamhetschef verksamhetsstöd och kansli 
 
Övriga närvarande via Teams 
Jenny Nordström, förvaltningsdirektör 
Gustav Johansson, rektor Rodengymnasiet, skolchef och 
verksamhetschef 
Erik Lundin, enhetschef kansli och juridikenheten 
Tariq Mohammadi, controller 
Per Berndtsson, arkivarie 
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Justerare Marie-Louise Asp 
  
Justeringens plats och tid Barn- och utbildningskontoret, 2022-10-07 
  
  

 
Sekreterare 

 Paragrafer §§82-94 

  

Erik Lundin 

  

Ordförande           
  

Patrik Dahl 

  

Underskrifter 

Justerande           
   

Marie-Louise Asp 
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Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  
Organ Utbildningsnämnden 
  
Sammanträdesdatum 2022-10-05 
  

Datum då anslaget sätts upp 2022-10-10 Datum för anslags nedtagande 2022-11-01 

  

Förvaringsplats för protokollet Barn- och utbildningskontoret 
  

      Underskrift 

Erik Lundin 
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 Ärendelista 
§82 Val av justerare och tid för justering  

§83 Ändringar i föredragningslistan  

§84 Information från förvaltningen  

§85 Delårsrapport 2 för Utbildningsnämnden 2022  

§86 Uppföljning av Internkontrollplan för utbildningsnämnden 2022  

§87 Programutbud vid Rodengymnasiets enheter åk 1, Gymnasieskolan 
läsåret 2023-2024 

 

§88 Kvalitetsredovisning gymnasieskolan/gymnasiesärskolan läsåret 22/23  

§89 Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden  

§90 Meddelanden till utbildningsnämnden  

§91 Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden  

§92 Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande  

§93 Rapporter från politikersbesök på enheterna  

§94 Uppdrag från ordförande angående utredningsuppdrag – 
Inackorderingsbidrag 
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§82      
 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
 
1. Marie-Louise Asp (S) utsågs att justera dagens protokoll. 
  
2. Protokollet justeras 2022-10-07. 
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§83      
 
Ändringar i föredragningslistan 
 
Beslut 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om ytterligare ett ärende kan tillföras 
dagordningen §94 "Uppdrag från ordförande avseende utredningsuppdrag - 
Inackorderingsbidrag", och får svaret ja. 
 
I övrigt fastställer Utbildningsnämnden dagordningen 
 
  
Beslutet ska skickas till  
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§84     Dnr UN 2022-9 
 
Information från förvaltningen 
 
Beslut 
 
Förvaltningsdirektör Jenny Nordström informerar om nyligen genomförda kvalitetsdialoger samt 
kommande process med att ta fram arbetsplaner. 
 
Gustav Johansson, rektor, skolchef och verksamhetschef informerar om betygsresultat för 
Rodengymnasiet. 
 
Agneta Brus, verksamhetschef kansli och verksamhetsstöd redogör för det ekonomiska nuläget i 
utbildningsnämndens verksamheter. 
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§85     Dnr UN 2022-110 
 
Delårsrapport 2 för Utbildningsnämnden 2022 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner delårsrapport per augusti 2022, och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 
 
Reservationer & protokollsanteckningar  
 
Anja Skogberg Lundin (MP) reserverar sig mot beslutet avseende egna tilläggsyrkanden. 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Barn- och utbildningskontoret har i enlighet med fastställd tidplan och anvisningar upprättat 
delårsrapport per augusti 2022 för utbildningsnämndens verksamheter. Delårsrapporten redogör för 
ekonomiskt resultat efter augusti månad samt prognos för helåret 2022. Vidare redovisas prognos för 
måluppföljning och aktuell status vad gäller uppdrag från kommunfullmäktige och nämnd. 
Utfallet för utbildningsnämndens verksamheter för perioden januari-augusti är ett överskott på +13,3 
mnkr och en årsprognos på +8,2 mnkr. Orsaken till överskottet är framför allt färre elever inom 
gymnasieskolan än budgeterat, samt överskott inom vuxenutbildningen som delvis uppstått p.g.a. 
svårigheter att bedöma och periodisera omfattning och utfall på statsbidragsintäkterna. 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjut Delårsrapport per augusti 2022 för utbildningsnämnden(423624) (0) 
UN Delårsrapport per augusti version_220912 

Beslutande sammanträde 
Yrkanden 
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att barn- och utbildningskontoret initierar en utredning om 
möjligheten att centralisera Norrtälje kommuns alla IT-avdelningar. 
 
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att Utbildningsnämnden begär att få de anslag som behövs för att 
faktiskt kunna utföra sitt kompensatoriska uppdrag utan att behöva dra ned på kvaliteten. 
 
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att barn- och utbildningskontoret ges i uppdrag att i kommande 
upphandlingar säkerställa att utsläppsdata ska redovisas i upphandlingsprocesserna samt aktivt ha 
en betydande del i vilka leverantörer och aktörer som sedan upphandlas.  
 
Patrik Dahl (C) yrkar avslag på Anja Skogberg Lundins (MP) tre tilläggsyrkanden. 
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Beslutsgång 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de kan besluta enligt arbetsutskottets 
förslag att godkänna delårsrapporten och får svaret ja. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar arbetsutskottet om de önskar bifalla eller avslå Anja Skogberg 
Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att Utbildningsnämnden begär att få de anslag som behövs 
för att faktiskt kunna utföra sitt kompensatoriska uppdrag utan att behöva dra ned på kvaliteten och 
finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar arbetsutskottet om de önskar bifalla eller avslå Anja Skogberg 
Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att Utbildningsnämnden begär att få de anslag som behövs 
för att faktiskt kunna utföra sitt kompensatoriska uppdrag utan att behöva dra ned på kvaliteten och 
finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar arbetsutskottet om de önskar bifalla eller avslå Anja Skogberg 
Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att barn- och utbildningskontoret ges i uppdrag att i 
kommande upphandlingar säkerställa att utsläppsdata ska redovisas i upphandlingsprocesserna 
samt aktivt ha en betydande del i vilka leverantörer och aktörer som sedan upphandlas och finner att 
nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
 
  
 
  
Beslutet ska skickas till  
Kommunstyrelsen 
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§86     Dnr UN 2021-150 
 
Uppföljning av Internkontrollplan för utbildningsnämnden 2022 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner uppföljning av internkontrollplan per augusti 2022. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Utbildningsnämnden beslutade 2022-01-26 § 5 om internkontrollplan för 2022. 
Återrapportering och uppföljning av internkontroll och åtgärder med anledning av genomförd 
internkontroll sker i samband med delårsrapporter. 
Barn- och utbildningskontoret har under perioden januari-augusti 2022 utfört internkontroll inom de 
internkontrollområden som fastställs av kommunfullmäktige i Mål & Budget: 
− Effektiva arbetsmetoder och hög kvalitét 
− Internkontrollområde Informationssäkerhet 
− Ekonomiska processer och hushållning av kommunens resurser 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjut Uppföljning internkontrollplan(425423) (0) 
UN Internkontroll version_220916 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Kommunstyrelsen 
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§87     Dnr UN 2022-105 
 
Programutbud vid Rodengymnasiets enheter åk 1, Gymnasieskolan 
läsåret 2023-2024 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden beslutar om programutbud för Rodengymnasiet 2023/2024 enligt nedan: 
1. Erbjuder nationella program i gymnasieskolan för elever i årskurs 1 läsåret 2023/2024 enligt barn- 
och utbildningskontorets förslag. 
2.Erbjuder samtliga introduktionsprogram läsåret 2023/24. 
3.Val till inriktning på program görs i samband med ansökan till årskurs 1, förutom fordon som gör sitt 
inriktningsbeslut inför åk 2. 
4.Utbildningsnämnden beslutar senast vid sammanträdet den 14 december 2022 om antalet platser 
för antagning till respektive program och inriktning. 
 
Reservationer & protokollsanteckningar 
Ingrid Markström (S) reserverar sig mot beslutet avseende eget tilläggsyrkande och inkommer med 
en protokollsanteckning som redovisas sist i denna paragraf. 
Anja Skogberg Lundin (MP) reserverar sig mot beslutet avseende egna tilläggsyrkanden. 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Programutbudet för gymnasieskolorna i Stockholms län för läsåret 2023/2024 ska enligt det 
länsgemensamma antagningskansliet beslutas av respektive skolhuvudman i september/oktober. 
Utbildningsnämndens beslutar om programutbudet vid ett tillfälle men beslutar om antal platser per 
program vid senare tillfälle. Utbildningsnämnden har möjlighet att sätta antalet sökbara platser till 
noll, vilket gör att intag till program kan pausas. 
För läsåret 2023/2024 föreslås att inte ta med det Estetiska programmet i Rodengymnasiets 
programutbud för övriga program föreslås ingen ändring. 
 
Beslutsunderlag 
 
Programutbud Rodengymnasiet 23 24, 220915 

Beslutande sammanträde 
 
Yrkanden 
Ingrid Markström (S) yrkar att estetiska programmet ska erbjudas i Programutbudet för 
Rodengymnasiet 2022-2023. 
 
Ingrid Markström (S) yrkar bifall på tjänsteutlåtandets förslag 
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Patrik Dahl (C) yrkar avslag på Ingrid Markströms (S) tilläggsyrkande. 
 
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att: 
1. Att det hålls sökbara platser till det Estetiska programmet för läsåret 2023/2024 
2. Att utbildningsnämnden genomför den utredning som redan begärts av (S) och (MP) sedan 
tidigare. 
3. Att utbildningsnämnden ansöker om de medel som krävs för att det Estetiska programmet ska 
kunna fortsätta sin verksamhet, med de medel som behövs adderade till Rodengymnasiets budget 
för sitt kommunala uppdrag. Det vill säga med fullt finansiellt stöd från kommunen för de faktiska 
kostnaderna som det åligger det kommunala utbildningsuppdraget att bevara och utveckla även det 
Estetiska programmet som kommunalt program på Rodengymnasiet ska kunna bära sig självt 
ekonomiskt. 
4. Att följande alternativ för att få en ekonomi i balans ses över: 
4a). Att äska de medel som behövs för det kommunala uppdraget att inkludera det Estetiska 
programmet inom en budget i balans 
4b). Att det Estetiska programmets resurser bibehålls och utvecklas snarare än att de pausas. 
4c). Att möjligheterna att omorganisera kommunens IT avdelningar och ge dem en egen budget 
utreds. I syfte att fokusera på det pedagogiska och kompensatoriska huvuduppdraget som åligger en 
kommunal gymnasieskola som Rodengymnasiet. 
4d). Att det görs en utredning om hur vi kan marknadsföra Rodengymnasiet och alla dess program 
med övertaliga platser, som ett förstahandsval för elever så att vi faktiskt fyller alla våra platser på 
alla våra program.  
4e). Att IT avdelningens kostnader inte belastar skolpengen utan får en egen budget. 
4f). Att utbildningsnämnden snarast ombesörjer en förfrågan till Kommunfullmäktige om att IT 
avdelningens kostnader behöver få en egen särskild budget utöver elevpengen, eftersom 
skolpengen oavkortat borde gå till det pedagogiska kärnuppdraget. 
5. Att samtliga partier representerade i Utbildningsnämnden motiverar sitt ställningstagandet när det 
gäller det Estetiska programmet, samt att dessa motiveringar protokollförs. 
Patrik Dahl (C) yrkar avslag på Anja Skogberg Lundins (MP) samtliga tilläggsyrkanden 
Ingrid Markström (S) yrkar bifall på Anja Skogberg Lundins (MP) yrkande 2 om att 
utbildningsnämnden genomför den utredning som redan begärts av (S) och (MP) sedan tidigare. 

Beslutsgång 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de kan besluta enligt tjänsteutlåtandets 
förslag avseende beslutspunkter 1-4 och får svaret ja. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar sedan Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Ingrid 
Markströms (S) tilläggsyrkande avseende att estetiska programmet ska erbjudas i Programutbudet 
för Rodengymnasiet 2022-2023 och finner att nämnden avslår yrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att det ska hållas sökbara platser till det Estetiska 
programmet för läsåret 2023/2024 och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
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Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att utbildningsnämnden genomför den utredning 
som redan begärts av (S) och (MP) sedan tidigare och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att utbildningsnämnden ansöker om de medel som 
krävs för att det Estetiska programmet ska kunna fortsätta sin verksamhet, med de medel som 
behövs adderade till Rodengymnasiets budget för sitt kommunala uppdrag. Det vill säga med fullt 
finansiellt stöd från kommunen för de faktiska kostnaderna som det åligger det kommunala 
utbildningsuppdraget att bevara och utveckla även det Estetiska programmet som kommunalt 
program på Rodengymnasiet ska kunna bära sig självt ekonomiskt. sedan tidigare och finner att 
nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att äska de medel som behövs för det kommunala 
uppdraget att inkludera det Estetiska programmet inom en budget i balans och finner att nämnden 
avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att det Estetiska programmets resurser bibehålls 
och utvecklas snarare än att de pausas. och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att  möjligheterna att omorganisera kommunens IT 
avdelningar och ge dem en egen budget utreds. I syfte att fokusera på det pedagogiska och 
kompensatoriska huvuduppdraget som åligger en kommunal gymnasieskola som Rodengymnasiet. 
och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att det görs en utredning om hur vi kan 
marknadsföra Rodengymnasiet och alla dess program med övertaliga platser, som ett förstahandsval 
för elever så att vi faktiskt fyller alla våra platser på alla våra program och finner att nämnden avslår 
tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att IT avdelningens kostnader inte belastar 
skolpengen utan får en egen budget och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att utbildningsnämnden snarast ombesörjer en 
förfrågan till Kommunfullmäktige om att IT avdelningens kostnader behöver få en egen särskild 
budget utöver elevpengen, eftersom skolpengen oavkortat borde gå till det pedagogiska 
kärnuppdraget och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifalla eller avslå Anja 
Skogberg Lundins (MP) tilläggsyrkande avseende att samtliga partier representerade i 
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Utbildningsnämnden motiverar sitt ställningstagande när det gäller det Estetiska programmet, samt 
att dessa motiveringar protokollförs och finner att nämnden avslår tilläggsyrkandet. 
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Protokollsanteckning från Socialdemokraterna inkommen via Ingrid Markström 
 
Vi ser med oro på att det estetiska utbudet på Rodengymnasiet stadigt har nedmonterats under 
flertalet år. Estetiska programmet har under två år nollats, och inga elever har antagits till 
programmet. Nödvändiga satsningar för att lyfta estetiska programmets profil har uteblivit. Inga 
insatser har gjorts för att utveckla eller öka marknadsföringen av programmet, vilket vi beklagar. 
  
Vi socialdemokrater ser både potential och behov av ett estetiskt program i Norrtälje kommun. Idag 
lägger styret och förvaltningen stor vikt vid den estetiska profil som man har skapat. Vi 
socialdemokrater är positiva till detta, men anser också att det finns behov av ett estetiskt program i 
en ny utformning som kan locka fler ungdomar att söka sig dit. Vi har vid ett antal tillfällen lyft frågan 
kring att ta ett nytag kring programmet, men inte fått gehör för det.  
 
I den gemensamma gymnasieregionen är ca 64% av alla elever som går estetiska program tjejer, 
och det är också det program som får störst strukturtillägg i relation till programmets storlek. Det 
betyder att de som går estetiska programmet har låga meritvärden och också kan ha låg 
studiemotivation och studievana. Vi ser att det estetiska programmets utformning, med möjlighet till 
både kreativitet och högskolebehörighet, kan få en del elever att också ta en gymnasieexamen – 
något vi vet är en oerhört viktig biljett vidare i samhället. Det estetiska programmet ger möjlighet till 
att finna sin studiemotivation, då eleverna också får arbeta med saker som de älskar.  
 
För oss socialdemokrater handlar det också om vad för kommun vi vill skapa. Vi vill att Norrtälje ska 
vara en kommun för alla, där det finns rum för kultur, kreativitet och skapande. Därför vill vi att det 
estetiska programmet ska fortsätta vara sökbart och att förvaltningen skyndsamt utreder vilken 
inriktning som kan locka fler sökande. 
 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Rektor Rodengymnasiet 
Gymnasieantagningen, Storsthlm 
Gymnasieantagningshandläggare Norrtälje Kommun 
Studie- och yrkesvägledare 
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§88     Dnr UN 2022-106 
 
Kvalitetsredovisning gymnasieskolan/gymnasiesärskolan läsåret 22/23 
 
Beslut 
1. Utbildningsnämnden tar del av kvalitetsredovisning för Rodengymnasiet 2021 - 2022. 
2. Utbildningsnämnden antar barn- och utbildningskontorets förslag till utvecklingsområden 2022 - 
2023 
 
Sammanfattning av ärendet 
Redovisningen ger en lägesbedömning över hur Rodengymnasiet och Norrtälje gymnasiesärskola 
föregående läsår uppfyllt de nationella kraven. Här ingår analyser av utbildningens resultat men även 
dess förutsättningar. 
 
Utvecklingsområden 
 
Proaktivt elevhälsoarbete 
Skolenheterna kommer fortsätta utveckling med att utforma ett systematiskt och proaktivt 
elevhälsoarbete. Insatserna skall leda till att tidigt följa upp elevers frånvaro samt se till att säkerställa 
elevinflytande, trygghet och arbetsro. 
 
Bedömning 
Fortsätta utveckla den formativa bedömningen som ett redskap för att eleverna utifrån lärandemål 
ska få en tydlig kunskapsprogression. Det primära är att denna process fortgår under hela kursen så 
att eleven kan utveckla sina kunskaper och nå sina mål med studierna. 
 
Kunskaper 
Skolenheterna skall arbeta för att varje elev skall kunna få stöd för att nå sina kunskapsmål. Fokus 
för att utveckla detta område görs bland annat genom att arbeta mer med de specialpedagogiska 
insatserna. 
 
Utbildningsval - arbete och samhällsliv 
Norrtälje gymnasiesärskola kommer fortsätta utveckla samarbete med arbetslivet för att ge eleverna 
redskap för att göra väl underbyggda val för fortsatt utbildning och yrkesinriktning 
 
Rektors ansvar 
Fortsatt utveckling av ledning och samordning av skolenheternas skolledning bland annat när det 
gäller ansvaret att följa upp, utvärdera och utveckla utbildningen utifrån de nationella målen. 
Tydliggöra rutiner för att för att elever med behov snabbare får anpassningar och stöd. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteutlåtande Kvalitetsredovisning Gymnasiet 21 22 
Kvalitetsredovisning gymnasiet 2021 2022 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Skolchef/verksamhetschef gymnasiet 
Rektor Rodengymnasiet 
Registrator 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§89     Dnr UN 2022-5 
 
Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut för perioden 20220906-
20221003 
 
Beslutsunderlag 
 
Delegationsbeslut 220906-221003 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§90     Dnr UN 2022-6 
 
Meddelanden till Utbildningsnämnden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden tar del av förteckningen och lägger den till handlingarna 
 
Beslutsunderlag 
 
Meddelanden till UN 221005 
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2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§91     Dnr UN 2022-7 
 
Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden under 
perioden 1- 20 september 2022. 
 
Beslutsunderlag 
 
Klagomål och anmälningsärenden UN sept(406010) (0)_TMP(422475) (0)_TMP(424578) (0)_TMP 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§92      
 
Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande 
 
Beslut 
 
Inga rapporter föreligger 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§93      
 
Rapporter från politikersbesök på enheterna 
 
Beslut 
 
Inga rapporter föreligger 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-10-05 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§94     Dnr UN 2022-127 
 
Uppdrag från ordförande angående utredningsuppdrag – 
Inackorderingsbidrag 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden beslutar att uppdra till barn- och utbildningskontoret att se över regler och 
tillämpning av inackorderingsbidrag och återkomma till nämnden med förslag och förtydliganden om 
så behövs. 
  
 

Beslutande sammanträde 
 
Yrkanden 
Patrik Dahl (C) yrkar att uppdra till barn- och utbildningskontoret att se över regler och tillämpning av 
inackorderingsbidrag och återkomma till nämnden med förslag och förtydliganden om så behövs. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Patrik Dahl frågar utbildningsnämnden om de kan besluta enligt eget uppdragsyrkande 
och får svaret ja. 
  
 
  
Beslutet ska skickas till  
Skolchef gymnasieskolan 
Enheten för kansli och juridik 
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